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Geachte raadsleden, 
 
Begin september heb ik besloten om cameratoezicht in te stellen in de 

Tolbrugkamp voor minimaal 1 jaar. In overleg met de politie hebben we 

besloten om vanaf 2 oktober 2 mobiele camera's te plaatsen in het gebied. In 
deze memo wil ik u informeren waarom ik dit besluit heb genomen.   
 
Wat is de aanleiding? 
De politiecijfers in het gebied laten zien dat de incidenten in 2020 flink zijn 
gestegen, waarvan overlast (26), vernielingen (8), diefstal/inbraak (6) en 
overtredingen APV (7) het meest toenamen. In totaal zijn er tot en met 31 juli 

2020 51 meldingen geregistreerd, waarvan één ernstige mishandeling. De 
bewoners in het gebied voelen zich onveilig en klagen over overlast van 
jongeren die door hun tuinen lopen, drugs gebruiken, herrie maken, overal hun 
behoefte doen en mensen structureel lastigvallen. Het instellen van 
cameratoezicht zal de bewoners hopelijk rust geven in hun omgeving. Zij vragen 
om het cameratoezicht zo snel mogelijk te realiseren.  
 

In het gebied zijn de afgelopen maanden verschillende maatregelen ingezet om 
de overlast en criminaliteit terug te dringen. Er is een oplossing gevonden voor 

parkeeroverlast. De eigenaar van de coffeeshops is aangesproken op het gedrag 
van zijn klanten. Daarnaast is er extra verlichting opgehangen, een 
spelregelbord bij de speeltuin geplaatst en zijn er maatregelen genomen tegen 
wildplassen. Deze maatregelen hebben niet het gewenste effect tegen de 

overlast in het gebied. Het cameratoezicht dient als extra ogen in de wijk en 
leidt - net zoals in andere gebieden - ook tot een succes gezien de verlaging van 
overlastcijfers aldaar.  
 
Wat willen we bereiken? 
Het cameratoezicht moet vooral zorgen voor afname van het aantal 
overlastincidenten. Daarnaast gaat er van cameratoezicht een preventieve 

werking uit. Als bijkomend voordeel kunnen de beelden achteraf worden 
teruggekeken en kunnen daarmee van nut zijn voor de opsporing en vervolging 
van daders van strafbare feiten. Deze maatregel moet ervoor zorgen dat het 
veiligheidsgevoel in het gebied stijgt.  
 
Evaluatie 

Ik heb besloten om de nut en noodzaak van het cameratoezicht in het gebied te 

evalueren, in elk geval voor het einde van de vastgestelde termijn. Hierbij moet  
een afweging gemaakt worden of (langdurige) verlenging noodzakelijk is.  

 

Met vriendelijke groet, 

 

 

burgemeester A.W. Kolff 
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Bijlage: gebied Tolbrugkamp  

 

 

 

 

 

 

 


